
PROTOKÓŁ NR V/2024 

z V sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji 

z dnia 5 sierpnia 2024 r. 

 

 

Rozpoczęcie: 09:00    Zakończenie: 10:05 

 

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył obrady V sesji Rady Powiatu VII 

kadencji w 2024 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 107). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przywitał przybyłych na obrady. 

Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w sesji uczestniczy 13 radnych, 2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński, 

(dokument stanowi załącznik do protokołu) i sesja jest prawomocna. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady wskazał, iż wpłynął wniosek Zarządu Powiatu 

o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawek. Następnie Pan Przewodniczący poprosił 

Panią Starostę o przedstawienie. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, iż wnioskiem Zarządu 

Powiatu wnosi o wprowadzenie do porządku obrad dwóch autopoprawek do projektów 

uchwał w sprawach: 

- zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2024 rok, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2024-

2040. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś uwagi. Nie zgłoszono. 

Zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad: 

- pkt. 4.8 autopoprawki w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego  

na 2024 rok. 

Głosowanie: 13 za, 2 nieobecnych – Pan Andrzej Sobociński, Pan Jacek Gross. 

- pkt. 4.9 autopoprawki w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowodworskiego na lata 2024-2040. 

Głosowanie: 13 za, 2 nieobecnych – Pan Andrzej Sobociński, Pan Jacek Gross. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach. 

Głosowanie: 13 za, 2 nieobecnych – Pan Andrzej Sobociński, Pan Jacek Gross. 

 

Porządek został przyjęty.  

 



2. Przyjęcie protokołów z sesji: III z dnia 24 czerwca 2024 r. i IV z dnia 4 lipca 2024 r. 

(dokument stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z zapisami Statutu, 

protokoły zostały wyłożone do wglądu w biurze rady. Jednocześnie zapytał: 

Czy są uwagi do protokołów z sesji III z dnia 24 czerwca 2024 r. i IV z dnia 4 lipca 2024 r. ? 

Uwag nie zgłoszono.  

Protokoły zostały przyjęte. 

3. Odczytanie przez Radnego interpelacji i zapytań składanych na piśmie podczas sesji.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z obecnych Radnych składa 

interpelację lub zapytania. 

Brak. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

4.1 zmiany uchwały Nr III/8/2022 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 31 stycznia 2022 r. dotyczącej określenia szczegółowych warunków umorzenia  

w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia  

na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w rodzinnej  

lub instytucjonalnej pieczy zastępczej - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta 

Nowodworski (dokument stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, 

Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 5 za, ( 1  nieobecny – P. H. Kuczma). 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za (2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

4.2 zmiany uchwały Nr III/19/2024 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 22 marca 2024 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 r. - przedstawia 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski (dokument stanowi załącznik  

do protokołu). 



Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, 

Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 5 za, ( 1  nieobecny – P. H. Kuczma). 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za ( 2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

4.3 zmiany uchwały Nr II/12/2024 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 17 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych - przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady 

Powiatu (dokument stanowi załącznik do protokołu). 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za (2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

4.4 zmiany uchwały Nr I/5/2019 Rady Powiatu  Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 1 lutego 2019 r. w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli, obniżania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli oraz zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego z późniejszymi zmianami – przedstawia pan Lubomir Głowacki, 

Wicestarosta Nowodworski (dokument stanowi załącznik do protokołu). 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Pana Lubomira Głowackiego, 

Wicestarostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 



Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski przedstawił projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za (2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

4.5 wyrażenia zgody na bezprzetargowy najem pomieszczeń o łącznej powierzchni 

użytkowej 68,22 m2, składających się z trzech pomieszczeń biurowych oraz magazynu 

podręcznego, wyposażonych w instalację elektryczną i centralnego ogrzewania, 

położonych na II piętrze budynku Starostwa Powiatowego w Nowym Dworze Gdańskim 

przy ul. gen. Władysława Sikorskiego 23 na okres 3 lat, na cele biurowe  związane  

z działalnością  Powiatowego Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego w Powiecie 

Nowodworskim - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski (dokument 

stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, 

Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za ( 2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

4.6 odwołania Skarbnika Powiatu Nowodworskiego - przedstawia Pani Barbara 

Ogrodowska, Starosta Nowodworski (dokument stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, 

Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 



Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za ( 2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

Pani Starosta wraz z Panem Starostą oraz całą Radą Powiatu podziękowali za współpracę, 

złożyli gratulacje i życzenia z okazji przejścia na emeryturę Pani Skarbnik Barbarze 

Kamińskiej. 

4.7 powołania Skarbnika Powiatu Nowodworskiego - przedstawia Pani Barbara 

Ogrodowska, Starosta Nowodworski (dokument stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, 

Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały  

oraz kompetencje proponowanej na stanowisko Skarbnika Pani Iwony Stokowskiej, pełniącej 

obowiązki Zastępcy Skarbnika. Wskazała na dotychczasowe doświadczenie zawodowe  

i ukończone studia kierunkowe, pozwalające na zajęcie tego stanowiska. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 5 za, ( 1 przeciw – P. K. Bemowski). 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 12 za ( 1 przeciw – Pan Kamil Bemowski, 2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, 

Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

Pani Starosta wraz z Panem Starostą oraz całą Radą Powiatu złożyli gratulacje z okazji 

objęcia nowego stanowiska Pani Iwonie Stokowskiej. 



4.8 zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2024 rok – przedstawia Pani Barbara 

Kamińska, Skarbnik Powiatu – AUTOPOPRAWKA (dokument stanowi załącznik  

do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Skarbnik, Barbarę 

Kamińską o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za. 

 

Głosowanie: 13 za (2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

9:42 wyszedł Pan Michał Ambroziak 

9:43 wrócił Pan Michał Ambroziak. 

 

4.9 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2024-

2040 – przedstawia Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu. – AUTOPOPRAWKA 

(dokument stanowi załącznik do protokołu). 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Skarbnik, Barbarę 

Kamińską o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za (2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

4.10 uchylenia uchwały Nr III/20/2024 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki/kredytu długoterminowego  

w 2024 roku - przedstawia Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu(dokument stanowi 

załącznik do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Skarbnik, Barbarę 

Kamińską o przedstawienie projektu uchwały. 



Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za (2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

4.11 zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku Gospodarstwa Krajowego w 2024 

roku- przedstawia Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu (dokument stanowi załącznik 

do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Skarbnik,  

Barbarę Kamińską o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 4 za,( 1 nieobecny – P. A. Sobociński). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi.  

Nie zgłoszono.  

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za (2 nieobecnych – Pan Jacek Gross, Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

9:50 opuścił salę obrad Pan Kamil Bemowski 

 

5. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami (dokument 

stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jakieś pytania  

do informacji. 

Brak. 

Informacja została przyjęta. 

6. Odczytanie przez Przewodniczącego Rady Powiatu interpelacji i zapytań Radnych 

złożonych między sesjami. 



Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż nie złożono żadnych 

interpelacji i zapytań między sesjami. 

7. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o składanie wniosków  

i oświadczeń. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski podziękował za ciepłe słowa  

i docenienie pracy Zarządu. Poprosił w imieniu Zarządu Powiatu o spotkanie w Biurze Rady 

po sesji ze wszystkimi Radnymi Powiatu. Następnie Pan Wicestarosta odpowiedział  

na trzy zarzuty Pana Andrzeja Sobocińskiego, Radnego Powiatu z dnia 4 lipca 2024 r.  

Pierwszy dotyczył terminu zwoływania sesji. Pan Lubomir Głowacki przytoczył terminy 

zwoływania sesji poprzedniej kadencji, które stanowią dowód, że nowy Zarząd nie zmienił 

zasad zwoływania sesji. Pan Wicestarosta podkreślił, że czasami okoliczności zmuszają 

Zarząd do zwołania sesji w trybie nadzwyczajnym z dnia na dzień. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski  odniósł się również do drugiego 

zarzutu Pana Andrzeja Sobocińskiego, Radnego Powiatu a mianowicie braku opiniowania 

dokumentów sesyjnych na komisjach. Pan Wicestarosta wytłumaczył, że czasami sprawy  

są tak pilne, że nie ma możliwości czekania do kolejnego posiedzenia. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski  odpowiedział również wyczerpująco 

na trzeci zarzut a mianowicie, że „Rada pozbawiła środków w wysokości 200.000,00 zł  

na inwestycje pod nazwą budowa drogi w Rakowiskach, co nie jest prawdą. Dnia 20 lutego 

2024 r. Zarząd przeznaczył 145.000,00 zł na remont drogi Mikoszewo – Drewnica – Dworek 

a 5.000,00 zł na wjazd przy Powiatowym Urzędzie Pracy. Dnia 11 marca br. na Zarząd 

wpłynęło pismo z Wydziału Infrastruktury o podjęcie decyzji w sprawie modernizacji drogi  

w miejscowości Rakowiska. Spowodowane było to wymogami poszerzenia drogi o 0,5 m,  

co pociągnęłoby za sobą dużo wyższy koszt budowy. Wydział Infrastruktury zwrócił się  

do Zarządu z zapytaniem w jakim kierunku ma skierować działania: czy podtrzymać budowę 

czy też zmienić decyzję na remont? Remont umożliwiał pozostawienie drogi o tej samej 

szerokości co spowodowałoby, że koszt inwestycji byłby niższy. Dnia 19 marca br. Zarząd 

podjął decyzję, że rozpatrzy sprawę na posiedzeniu w dniu 26 marca br., ponieważ  

dnia 19 marca był nieobecny Pan Andrzej Sobociński - żywo zainteresowany sprawą.  

Dnia 26 marca br. 5 głosami za, podjęta została decyzja, że zadanie inwestycyjne pod nazwą 

przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Rakowiska może zostać wykonana w ramach 

bieżącego utrzymania dróg. Podjęta została również uchwała Zarządu, z której wynikało 

przesunięcie zadań inwestycyjnych na remontowe. To nie my zdjęliśmy tę kwotę z zadań 

inwestycyjnych. Następnie 17 kwietnia br. został złożony wniosek o zaangażowanie kwoty 

22.140,00 zł na dokumentację projektową. Informacja, że to nasza Rada pozbawiła tych 

środków nie jest prawdą”. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił uwagę, że Powiat wydaje duże 

pieniądze na remonty infrastruktury drogowej, a rolnicy jeżdżą ciężkim sprzętem po moście. 

Pan Przewodniczący wskazał, że trzeba ten proceder ograniczyć. Następnie Przewodniczący 

wskazał (celem ograniczenia zniszczeń skrajnych części nawierzchni dróg), że powinny być 

wykonywane ścinki pobocza umożliwiające swobodny odpływ wody tak jak np. 

przygotowane to jest przy „starej 7-ce”. Trzecim problemem jaki poruszył Pan 

Przewodniczący było zagrożenie wynikające z niewybuchów na linii brzegowej. Wskazał, że 

należy dążyć do konkretnych decyzji. Zaznaczył, że jest to ważne zadanie dla zagrożenia 

gospodarki naszego Powiatu. 



8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim. 
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